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Informace z lednového jednání Rady a
Prezidia FV v Praze Vršovicích:

      

·                Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlých jednáních na
ČD,a.s. a OC. Dne 14.12.2022 proběhlo jednání za účasti předsedy
představenstva, který informoval OC o vizích na rok 2022, odměně pro
zaměstnance (proběhlo v prosincové výplatě), informace ke změně zařazení
zaměstnanců z pevného pracovního režimu do režimu letmo z důvodu Covidové
situace v souvislosti se šířením varianty Omicron, 1 změna PKS ČD, a.s. 2022,
která řeší změny sazby stravného atd..  

·                Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace z jednání na ČD, a.s. ke
Katalogu prací, které proběhlo dne 14.12.2021. Jednalo se o vypořádání a
zapracování připomínek. Připomínky FV byly po vysvětlení a následné dohodě
zaměstnavatele a FV zapracovány do tohoto materiálu.  

·                Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace z jednání OC
s vedením ČDC – možná změna zařazení zaměstnanců z pevného pracovního
režimu do režimu letmo z důvodu Covidové situace v souvislosti se šířením
varianty Omicron, vznik překladiště v Mošnově (nábor nových zaměstnanců,
harmonogram výstavby atd.), odměna za rok 2021 vyplacena zaměstnancům
rozhodnutím představenstva (bylo vyplaceno jako prosincová záloha před
vánoci), hospodaření společnosti, stav přeprav v jednotlivých komoditách atd..

·                Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s průběhem a stavem
kolektivního vyjednávání o podobě PKS ČDC 2022/2023. Rada FV byla
seznámena s jednotlivými body ve kterých došlo k posunu a shodě např. KOP.
Zůstává však řada rozporných bodů v návrhu PKS ČDC 2022/2023. Řád pro
odměňování je také zatím v rozporu. Další jednání proběhne dne 18.1.2022.

·                Jednání Rady a P-FV se zúčastnil zástupci O10 GŘ ČDC ředitelka O10
Mgr. Miklášová Aneta, Mgr. Kreischová Pavla a Ing. Kreische Josef. Personální
ředitelka Mgr. Miklášová informovala přítomné účastníky jednání Rady a P-FV
o vyplacené odměně zaměstnancům ČDC za odvedenou práci v roce 2021
v době ,,Covidové“ (odměna byla vyplacena v prosinci před vánočními svátky).



Dále pak informovala o testování a opatřeních v souvislosti s Covid19 (reakce
zaměstnavatele na opatření státu, plošné testování zaměstnanců od 17.1.2022
a postupy testování a případné karantény), jednokolovém testování vyhlášeném
zaměstnavatelem ve dnech 12.1.-16.1.2022. Zmínila také informace k tzv.
možné ,,pracovní karanténě“.  Vládě ČR byl zaslán návrh seznamu vybraných
profesí, které by požadovalo vedení ČDC zahrnout do případného seznamu.

Mgr. Miklášová informovala o pokračování kolektivního vyjednávání u ČDC o
podobě PKS ČDC 2022/2023. Dohodou byla upravena část týkající se KOP.
V návrhu samotné PKS ČDC 2022/2023 a IN PERs-42-B-2021 Zásady pro
poskytování osobního ohodnocení je ještě řada rozporných bodů, které se
budou i nadále projednávat s cílem dosažení shody mezi zaměstnavatelem a
OC. Termíny nadcházejících jednání jsou 18.1.2022 a 26.1.2022. Vedení
společnosti věří, že dojde ke shodě a uzavření PKS ČDC 2022/2023.

Na závěr Mgr. Miklášová informovala o spuštění tzv. eDaňovky. Tento způsob
přináší doba a především digitalizace. Připomněla přítomným, že kolegyně ze
mzdového oddělení budou připraveny v rámci své pracovní doby poradit a
pomoci zaměstnancům při elektronickém podání potřebných žádostí a
dokumentů. Dále jsou k dispozici i podrobné manuály s postupy při vyplnění
žádostí.

Mgr. Kreischová podala informace k odměně v souvislosti s výplatním páskem
(zaměstnanec ji nalezne pod číslem položky 42030 (na účet) nebo případně
10442 (při složence).  Následně proběhla prezentace k zpuštění
zaměstnaneckého portálu Můj zaměstnanecký web a eDaňovky. Informovala
mimo jiné o tom, že při problémech s přihlášením je možné se obrátit na IT na
PJ, provedla instruktáž s podrobným postupem při vyplnění složek 31 ,,Moje
prohlášení poplatníka“ a 32 ,,Moje roční zúčtování daní“.

·                Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o tvorbě nových IN ČDC
v souvislosti s žádosti o udělení licence u Evropského drážního úřadu (EBA).
Členové Rady FV byli vyzváni dopisem na spoluúčasti při práci na těchto
změnách. Nakonec došlo k dohodě, že jednání se bude za FV účastnit
viceprezident FV p. Hevera a členové Rady FV p. Nitsche, Urbánek a Buroň mu
budou nápomocni při jeho práci. Následně vysvětlil důvodu tvorby těchto
nových norem. FV se především týkají IN PERs-28-B-2009, PTS9-B-2011, KV3-
B-2010, KV-B2008 a ORs-8.A-2008.

·                Člen P-FV p. Kroupa podal informace k jednání o fondu kulturních a
sociálních potřeb SŽ na rok 2022. Zatím nedošlo k dohodě a jednání budou
dále probíhat.



       
    Nitsche   David                                                                                                 
                                  Předseda Rady FV


